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Zápis č. 12 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně 

konaného dne 12. 11. 2024 
 
 
Účast: viz prezenční listina 
 
PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:    14 (z toho 9 ZK a 5 SK) 
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:    7 (z toho 3 ZK a 4 SK) 
 
 
AS FP a ZK samostatně jsou usnášeníschopné, SK je usnášeníschopná. 
 
Jednání AS FP bylo zahájeno ve 14.30 hod. 
 
 
 

1. Úvod a schválení programu 
 
Pan předseda AS FP Dr. Luhan přivítal přítomné účastníky zasedaní a dále přítomné seznámil s programem. 

Program: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Slib nových členů AS FP 
3. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 
4. Projednání a vyjádření se ke jmenování proděkanů FP VUT v Brně 
5. Představení záměrů pro nejbližší období a informací z kolegií 
6. Informace z EK AS FP 
7. Informace z AS VUT v Brně 
8. Informace z SK AS FP  
9. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 12. 11. 2024. 

PRO: 12 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

2. Slib člena akademického senátu fakulty 
 

Dále informoval, že k 06. 11. 2024, se vzdali členství v AS FP doc. Chlebovský, prof. Zinecker, doc. Doskočil. 

Na jejich místa byli povoláni náhradníci za ÚM Ing. et Ing. Pavel Juřica, Ph.D., za ÚE Ing. Tomáš Herálecký, 

Ph.D. a za ÚI Mgr. Martina Bobalová, Ph.D.  

Pan předseda požádal přítomné nové členy o složení slibu dle Přílohy č. 2, Statutu Fakulty podnikatelské.  

Z dnešního zasedání se omlouvá Dr. Juřica, který slib člena AS FP složí na příštím řádném zasedání. 

Po složení slibu bylo novým členům (dr. Heráleckému a dr. Bobalové) předáno Osvědčení o členství v AS FP. 
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3. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 
 

Pan předseda sdělil, že pro schválení jsou k dispozici dva zápisy ze zasedání AS FP VUT. 

Zápis ze zasedání AS FP VUT v Brně dne 10. 09. 2024 obdrželi do svých e-mailů dne 08. 10. 2024 s termínem 

pro připomínky do 16. 10. 2024. K tomuto zápisu nebyly zaslány žádné připomínky.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 10. 09. 2024. 

PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 
Zápis ze zasedání AS FP VUT v Brně dne 08. 10. 2024 byl zaslán členům dne 05. 11. 2024 s termínem pro 

připomínky do 12. 11. 2024. K tomuto zápisu také nebyly vzneseny žádné připomínky. 

USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 08. 10. 2024. 

PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 
 

4. Projednání a vyjádření se ke jmenování proděkanů FP VUT v Brně 
 

Pan předseda připomenul, že kompletní materiály byly a vždy budou dostupné k prostudování v e-mailu i v MS 

Teams. Návrh pro vyjádření byl předložen panem děkanem a postoupen AS FP s žádostí o zkrácení 

předkládací lhůty dne 08. 11. 2024. 

Pan předseda předal slovo panu děkanovi, který představil svůj team.  

Pan děkan doplnil a navázal na svůj projev z 03. 06. 2024 na akademickém shromáždění, kdy představil čtyři 

proděkany a uvedl i záměr jmenovat pátého proděkana. Nyní žádá o vyjádření se ke jmenování pěti 

proděkanů, kterými jsou: 

• proděkanka pro vědu, výzkum a tvůrčí činnost – doc. Ing. Marie Pavláková Dočekalová, Ph.D. 

• proděkan pro studijní záležitosti – doc. Ing. Radek Doskočil, Ph.D., MSc 

• proděkan pro vnější vztahy – doc. Ing. et Ing. Vít Chlebovský, Ph.D., LL.M. 

• proděkan pro strategii a rozvoj – doc. Ing. Robert Zich, Ph.D. 

• proděkan pro internacionalizaci – prof. Ing. Marek Zinecker, Ph.D.  
 

Pro jmenování doc. Zicha proděkanem pro strategii a rozvoj se rozhodl i s ohledem na jeho zkušenosti ředitele 

a garanta ESBD (styk s praxí) a jeho aktivní zapojení do přípravy strategie FP. 

Dále věří, že tento tým je schopen výrazně podpořit rozvoj fakulty. Paní prof. Kocmanová vyjádřila souhlas 

s tímto návrhem a požádala o představení jednotlivých proděkanů a jejich vizí pro nadcházející období.  

 
doc. Ing. Marie Pavláková Dočekalová, Ph.D. – proděkanka pro vědu, výzkum a tvůrčí činnost 

Paní docentka krátce představila své vize se zaměřením především na zkvalitnění výstupů, jejich relevanci, 

vykazování i transfer. Pro FP je klíčové uspět ve všech pěti modulech metodiky M17+ i v návaznosti na 

zdrojové financování. Očekává, že bude zapotřebí pracovat s motivační a systémovou podporou. Dále 

informovala o procesu hodnocení tvůrčí činnosti v návaznosti na zpracované kontrolní zprávy. Dalším cílem 

je rovněž udržení práva pro habilitační i profesorská řízení. S ohledem na změny v oblasti doktorských studií 

(od 01.09.2025) jsou dalšími oblastmi zajištění financování doktorandů v součinnosti s panem tajemníkem a 

potenciál rozvoje spolupráce s průmyslem s využitím tzv. průmyslových doktorátů. 
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doc. Ing. Radek Doskočil, Ph.D., MSc – proděkan studijní záležitosti  

Pan docent představil vizi a cíle především v zajištění kontinuity této oblasti a potenciálního rozvoje. Současné 

kroky budou směřovat především k optimalizaci struktury studijních programů a dobíhajícím akreditacím 

společně se souvisejícími oblastmi. Aktuálně je zapotřebí reflektovat Směrnici pro stanovení kreditové hodnoty 

předmětů na VUT. Dále přislíbil snahu o maximální koordinaci spolupráce s garanty na všech úrovních. 

 

doc. Ing. et Ing. Vít Chlebovský, Ph.D., LL.M. – proděkan pro vnější vztahy 

Pan docent uvedl, že hlavním cílem podpora budování povědomí o FP (nejen navenek) a jejího brandu 

v kooperaci s ostatními proděkany a proděkankou. Nedílnou součástí je rozvoj spolupráce s firmami a dalšími 

subjekty nejen v oblasti vzdělávání a výzkumu, ale i rozvoji CŽV a podpoře transferu. Zároveň je zapotřebí i 

rozvíjet spolupráci s dalšími fakultami. V nejbližším období je pak zapotřebí zajistit efektivní propagaci pro 

potenciální uchazeče. V tomto směru bude svolána koordinační schůzka s garanty studijních programů, kde 

budou představy a diskutovány základní koncepty plánovaných kampaní. 

 

doc. Ing. Robert Zich, Ph.D. – proděkan pro strategii a rozvoj  

Pan docent shrnul ve své vizi myšlenku patřit mezi nejlepší fakulty nejen na VUT. Následně využil prostoru 

pro grafickou prezentaci strategického směřování především do oblastí vícezdrojového financování, rozvoje 

internacionalizace a transferu. Dále stručně shrnul i dílčí výsledky analýz, které byly realizovány v souvislosti 

s přípravou strategie FP 2030+. 

 

prof. Ing. Marek Zinecker, Ph.D. – proděkan pro internacionalizaci 

Prof. Zinecker byl představen panem děkanem. Hlavním cílem v této oblasti je zajištění rozvoje mobility, 

spolupráce se zahraničními partnery napříč možným spektrem aktivit – tedy nejen v oblasti vědy a vzdělávání, 

ale rovněž společných projektů, studijních programů apod. Důležité je rovněž navazování nové spolupráce. 

Nedílnou součástí je rozvoj prostředí FP v mezinárodním kontextu.  

 

Prvním usnesením k tomuto budu bylo rozhodnutí o zkrácení předkládací lhůty. 

USNESENÍ: AS FP schvaluje zkrácení předkládací lhůty pro vyjádření se k záměru děkana jmenovat 

proděkany a proděkanku FP VUT v Brně. 

PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 
 
Dále proběhla diskuse k vyjádření a formulace usnesení.   

Dr. Lunáček se vyjádřil k tajnému hlasování, kdy navrhuje veřejné hlasování a hlasování jako o celku pro celý 

tým pana děkana. Mgr. Musilová by doporučila hlasovat tajně. Dále proběhla diskuse. Z diskuse vyplynulo, že 

hlasování bude tajné.  

Jako skrutátoři se přihlásili Dr. Lunáček a Ing. Očko, kteří byli jednomyslně schváleni všemi přítomnými členy 

AS FP.  
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Následně proběhlo tajné hlasování s následujícími výsledky: 

USNESENÍ: AS FP kladně vyjadřuje k záměru děkana jmenovat následující proděkanku a proděkany: 

• doc. Ing. Marie Dočekalová, Ph.D. – proděkanka pro vědu, výzkum a tvůrčí činnost 
PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

• doc. Ing. Radek Doskočil, Ph.D., MSc – proděkan pro studijní záležitosti 
PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

• doc. Ing. et Ing. Vít Chlebovský, Ph.D., LL.M. – proděkan pro vnější vztahy 
PRO: 13 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 

• doc. Ing. Robert Zich, Ph.D. – proděkan pro strategii a rozvoj 
PRO: 13 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 

• prof. Ing. Marek Zinecker, Ph.D. – proděkan pro internacionalizaci 
PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

 

5. Představení záměrů pro nejbližší období a informací z kolegií 
 

V následném bodu programu požádal pan předseda pana děkana o představení jeho záměrů pro nejbližší 

období. 

Pan děkan sdělil, že k 02.01.2025 proběhne změna v řízení jednotlivých ústavů. V tomto směru byla vypsána 

výběrová řízení na ředitele ústavů, která budou interní. Aktuálně byli pověřeni řízením ústavů dočasní ředitelé 

a ředitelky. Dále bude vypsáno výběrové řízení na tajemníka FP s nástupem od 01. 02. 2025 nebo 01. 03. 

2025.  

Dále informoval, že pokračují práce na přípravě strategie FP pro období (2030+). K tomuto bodu proběhla 

diskuse, kde byly mimo jiné uvedeny tyto skutečnosti. Tento dokument vzniká v souladu a v návaznosti na 

diskusi s vedením VUT a potažmo panem rektorem. Aktuálně probíhá přípravná fáze. S tímto dokumentem 

bude senát seznámen ve dnech 14. 01. - 15. 01. 2025 na plánovaném výjezdním zasedání. V tomto kontextu 

pan děkan sdělil, že neplánuje mít inauguraci a raději investuje finanční prostředky společně s energií do 

tohoto zasedání.  

Dne 21. 02. 2025 bude následně svoláno akademické shromáždění, na kterém bude seznámena i širší 

veřejnost. Následně proběhla společná diskuse.  

Dále sdělil, že by rád uspořádal speciální zasedání vedení FP, ředitelů ústavů a vybraných zástupců AS FP. 

Toto zasedání proběhne 03. 12. 2024 od 9.00 hod, přičemž hlavním tématem bude příprava pravidel rozpočtu 

a rozpočtu pro rok 2025.  

Dne 14. 11. 2024 proběhne rovněž na vybraných ústavech audit ČSN EN ISO 9001:2016. 
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Samostatnou problematikou a zároveň velkou výzvou pro FP je mezinárodní certifikace. V tomto směru 

probíhá vyhodnocení dosavadních kroků (EFMD a EQUIS) i s ohledem na zajímavou nabídku konkurenční 

společnosti.  

Dále se obrátil na předsedu SK AS FP, aby nominoval minimálně tři studenty pro doplnění RSP.  

Rovněž poděkoval všem, kteří byli součástí evaluace ISAB a reprezentovali fakultu. Oficiální vyjádření bude 

postoupeno, jakmile bude obdrženo.  

Dále proběhla diskuse k časovému harmonogramu a místu pobytu zasedání. 

 

6. Informace z EK AS FP 
 

Ekonomická komise nezasedala a nebyly tedy doplněny ani žádné další informace. 

  

7. Informace z AS VUT v Brně 
 

Paní Mgr. Musilová stručně informovala o listopadovém zasedání AS VUT, a to zejména: 

• Bylo přislíbeno předložení Kariérního řádu. 

• EK VUT prozatím nezasedala.  

• Paní kvestorka sdělila, že koncem listopadu proběhne schůzka, kde se budou modelovat pravidla 
rozpočtu VUT.  

 

8. Informace z SK AS FP 
 

• Za SK AS FP J. Dvořáček informoval, že příští týden na BVV proběhne veletrh Gaudeamus.  
 

• Ing. Ulrichová sdělila, že dne 28. 11. 2024 proběhne celodenní akce EULiST Day, která nabízí 
příležitost zapojit se do mezinárodní spolupráce ve vědecké i vzdělávací oblasti v rámci této evropské 
aliance EULiST. 

 

9. Různé 
 

• Pan předseda otevřel diskusi, která by měla proběhnout příští zasedání AS FP v rámci zvážení 
zachování nebo jmenování nových členů EK FP i s ohledem na vzdání se funkce některých členů AS 
FP (a členů EK AS FP – včetně jejího předsedy). 

 

• Dále požádal pana děkana o představení a informování k aktuálně předložené žádosti o projednání 
nové akreditace studijního programu Economics and Business Analysis, která je výstupem projekt 
NPO (v rámci aktivity A3) společně s žádostí o zkrácení předkládací lhůty pro projednání na 
prosincovém zasedání AS FP. Pan děkan sdělil, že byl určen jako garant tohoto programu, který bude 
profesní s předměty vyučovanými v AJ. Zaměření naplňuje představy o zaměření fakulty a zároveň 
může být tento program zpoplatněn. Zkrácení předkládací lhůty je z důvodu nutností předložení 
dokumentu do konce roku 2024 pro RVH.  
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Další řádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne dne 03. 12. 2024 ve 14.30 hod v zasedací místnosti 
pana děkana P362. 

Předpokládaný program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Slib nového člena AS FP 
3. Schválení zápisu z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 
4. Projednání a vyjádření se k předložené nové akreditaci studijního programu Economics and 

Business Analysis 
5. Informace z EK AS FP 
6. Informace z AS VUT v Brně 
7. Informace z SK AS FP  
8. Informace z kolegia děkana 
9. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 

03. 12. 2024 ve 14.30 hod v P362.  

PRO: 12 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

Předseda AS FP všem poděkoval za účast a ukončil zasedání AS FP. 

 

 

 

 

 

Verifikoval:  Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc  Mgr. Bc. Helena Musilová 

předseda AS FP   předsedkyně KAP AS FP 

 

 

    Ing. Martin Očko 

předseda SK AS FP 

 

 

Zapsala: Marie Ráčková 


